
REUNIÓ COMISSIÓ SEGUIMENT PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 2018-2019 
Data: 8 d’octubre de 2019 Hora: 19 h Lloc: Sala Institucional de la Casa de la Vila  Assistents 
Persones en representació de les propostes guanyadores Francesca Duval i Albert Cera (membres de la Taula per a la Salut) Albert Carandell (representant dels Gegants) Sandra de Lamo (autora del projecte de col·locació de nous elements al Parc de la Llacuna i de l’Espai d’emprenedors) Excusa la seva assistència Manel Gómez, representant de l’ADF No hi assisteix: l’autor de la proposta de rehabilitació del Parc de Terra Nostra ni l’entitat que va proposar els punts d’alimentació per a gats.  Per part de l’Ajuntament: Juan Carlos de la Torre, regidor Ciutadania i Participació Ciutadana Mar Sempere, presidenta Àrea Social Eva Manzano, presidenta Àrea Econòmica Maria Rosa Borràs, regidora de Cultura i Patrimoni Luisa Casado, coordinadora Àrea Econòmica Albert Arévalo, coordinador Àrea Social Anna Carruesco, cap Servei Ciutadania i Participació Ciutadana Quima Gimbert, tècnica de Participació Ciutadana Pilar Cazorla, cap unitat tècnica Participació Ciutadana Encarna Sola, representant del PSC  
Ordre del dia Estat actual i previsió d’execució dels projectes guanyadors dels pressupostos participatius 2018-2019.  Desenvolupament de la sessió Inicia la reunió la presidenta de l’Àrea Social, Mar Sempere, dona la benvinguda a les persones assistents i passa a explicar l’estat actual de cadascun del projectes.  Vehicles per a l’ADF Aquest és l’únic projecte que s’ha executat. Es va tramitar de forma urgent perquè era imprescindible poder comptar amb els vehicles per a la campanya de prevenció d’incendis de l’estiu, degut a la retirada del camió cisterna del nostre municipi.  Compra ecògrafs S’han demanat pressupostos i com que aquesta compra supera els 18.000 euros no es pot fer un contracte menor, sinó que requereix una licitació, que és un procediment una mica més llarg. De totes maneres, la previsió és que estigui executat abans que acabi l’any.  



Gegants: compra d’elements festius Des de Cultura van anar avançant feina i ja hi ha elements encarregats. En un termini màxim d’un mes estaran finalitzats. De totes maneres, la regidora M. Rosa Borràs, comenta que no es podrà arribar a tot perquè supera el pressupost assignat.  Punts d’alimentació per a gats En alguns municipis han utilitzat contenidors vells que han reciclat per a la construcció d’aquests punts però, com que a Montcada no en tenim, s’ha encarregat a un manyà la seva construcció. Ja s’ha aprovat el disseny del prototip i es preveu la construcció de 35 punts. El procediment administratiu està iniciat i es podran començar a col·locar els primers punts abans que acabi l’any.  Parc Terra Nostra Com que no ha vingut la persona autora de la proposta, Sandra de Lamo s’ofereix per traspassar la informació a l’AMPA de l’Escola Mitja Costa, que està molt interessada en l’execució d’aquest projecte.  Mar Sempere comenta que aquesta actuació trigarà una mica més i probablement s’allargarà fins al primer trimestre de l’any que ve. El motiu és que s’hauran de coordinar i planificar les tasques entre la brigada municipal i una empresa externa, perquè sinó se superaria el pressupost. Es contactarà amb l’associació de veïns perquè n’estiguin informats.  Sandra de Lamo comenta que hi ha un problema de puces que probablement provenen de la casa del costat del parc que té gallines. Mar diu que faran una intervenció des de Salut Pública.  Parc de la Llacuna: elements lúdic-esportius Mar Sempere comenta que s’han de decidir quins elements es volen col·locar i si entren dins del pressupost. El responsable tècnic del projecte es posarà en contacte amb Sandra de Lamo per acabar de definir les necessitats. Com que es tracta d’un tema de compres, la gestió pot ser relativament ràpida.  Espai d’emprenedors Luisa Casado diu que l’import assignat era baixet i que s’han d’ajustar i veure fins a on poden arribar amb els diners de què es disposa. Abans que acabi l’any s’intentarà que pugui començar a funcionar l’espai amb els mínims imprescindibles. Sandra suggereix que el temps d’ús de l’espai per part dels emprenedors sigui almenys d’un any.  Abans de finalitzar ens emplacem a convocar una nova reunió de la Comissió de Seguiment, si es considera necessari, abans que acabi l’any. 


